
t ш
\m j

ВЕЛИКОТЪРНОВСКИ 
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ

РЕГИСТРАЦИОНЕН ИНДЕКС И ДАТА

J  I I/тч  ^   ̂<у у
l^>. \ I j  1Р^> Ъ#- 0^Jl^b^r
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ВЕЛИКОТЪРНОВСКИ 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ

ДО: Г-Н ДАНИЕЛ ПАНОВ 

КМЕТ НА ОБЩИНА ВЕЛИКО 

ТЪРНОВО

\ъ л \ .  Н ПИТАНЕ
От Валерия Дончева, общински съветник от групата на БСП

Относно: Проблеми със събирането и извозването на битови и строителни 
отпадъци на територията на гр.Велико Търново

Уважаеми г-н Кмет,

Ежедневно всеки от нас става свидетел на различни проблеми 
свързани със сметопочистването в красивия ни град, а не редки са 
случаите, в които сме волни или неволни участници в неговото 
замърсяване. Примерите за това са безброй, но някои от най - повтарящите 
са:

t

- случаи с ненавременно събиране на битовите отпадъци, в резултат на 
което кофи и контейнери преливат, а боклукът се разнася извън 
периметъра на съдовете за смет;

- при събирането и извозването на отпадъците често пъти площите около 
съдовете за смет остават непочистени;

- друг пример е състоянието на съдовете за смет, някои от които са 
амортизирани, изпочупени и с лошо хигиенно състояние, а за приветлив 
външен вид изобщо дума не става;

- друг задълбочаващ .се проблем е струпването на строителни отпадъци 
около съдовете за битова смет, както и наличието на нерегламентирани 
сметища.



Причините за тези проблеми най - вероятно могат да се търсят на различни 
места - като започнем с качеството на работа на фирмата изпълнител, 
минем през контрола на Възложителя (Общината) и стигнем до личната 
отговорност на всеки един от нас. Независимо от причините обаче крайния 
резултат е виден ,за всички -  замърсени тревни площи и междублокови 
пространства.

Преди да премина към конкретните въпроси искам изрично да подчертая, 
че целта на това питане е засилване качеството на услугата, контролът 
върху свършената работата и не на последно място повишаване 
отговорността и информираността на гражданите с една единствена цел -  
да живеем в по - чист град.

Въпросите са следните:

1. Получавали ли сте сигнали за забавяне на фирмата при извършване на 
услугата по сметопочистване ? Има ли райони, в които тези случаи се 
повтарят? Анализцрали ли сте причините за това?

2. Как извършвате контрол над фирмата - изпълнител за качествено и 
добросъвестно изпълнение на задълженията? Констатирали ли сте 
неточности, нередности, забавяне или неизпълнение на задълженията от 
страна на смтепочистващата фирма? Какви санкциониращи мерки сте 
предприели ?

3. Каква е процедурата за изхвърляне/извозване на строителни отпадъци от 
частни или юридически лица?

4. Как контролирате нерегламентираното изхвърляне на отпадъци? Има ли 
санкционирани? Колко са те от началото на 2018 година?

Очаквам Вашия устен отговор с писмен вариант на същия.

С Уважение:

Валерия Дончева


